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PROTOKÓŁ Nr  70/2020 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 27 sierpnia 2020 roku, godz.9.00 
 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka  - Starosta Radomski  
2. Roman Frąk   - Wicestarosta Radomski  
3. Zbigniew Dziubasik  - Członek Zarządu  
4. Ewa Tkaczyk   - Członek Zarządu  
 
Rafał Czajkowski   - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu  
 (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
oraz 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach – Bernadetta Dudek 
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych – Joanna Czerwińska  
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Waldemar Trelka i poprosił o przyjęcie nw. porządku 
obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Informacja dyrektora SPZZOZ w Pionkach o planowanej inwestycji dotyczącej II etapu 

budowy Szpitala w Pionkach.  
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2020 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez trwałego zarządcę-
Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy z siedzibą w Wierzbicy umowy najmu, której 
przedmiotem jest lokal o powierzchni 52,00m.2. znajdujący się w budynku przy ulicy 
Sienkiewicza 55 w Wierzbicy. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2020 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

nieodpłatnego przekazania sprzętu komputerowego dla jednostek oświatowych objętych 
Projektem Operacyjnym Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 Oś Priorytetowa nr I 
„Powszechny dostęp do szybkiego Internetu” działania 1.1: „Wyeliminowanie 
terytorialnych różnic w możliwości dostępu do szerokopasmowego Internetu o wysokich 
przepustowościach” dotyczącego realizacji projektu grantowego pn.: „Zdalna Szkoła – 
wsparcie Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej w systemie kształcenia zdalnego”. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 59/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na likwidację zniszczonych, zużytych, wyeksploatowanych, 
nienadających się do dalszego użytkowania składników majątku ruchomego 
stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w użytkowaniu Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 61/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zatrudnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Wierzbicy. 
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7. Rozpatrzenie wniosku Nr 62/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie w sprawie zatrudnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w 
Krzyżanowicach. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 63/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej 
w Krzyżanowicach do składania oświadczeń woli w sprawach majątkowych w imieniu 
Zarządu Powiatu Radomskiego. 

 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 61/2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 

wyrażenia  zgody na nieodpłatne przekazanie samochodu  marki  FORD model TRANSIT 
430EL 2.4 TDCi 137 KM będącego w użytkowaniu   Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Wierzbicy do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 
Chwałowicach. 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 
o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2020 roku. 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu radomskiego za I 
półrocze 2020 roku.  
 

12. Sprawy różne.  
 Wniosek Nr 14/2020 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w 

sprawie użyczenia m. Pionki terenu stanowiącego własność Powiatu Radomskiego 
oddanego w trwały zarząd Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Pionkach oznaczonego jako działka ewidencyjna nr 1039/5 położona przy ulicy 
Sportowej o powierzchni około 1000 m.kw. pozwalającego na realizację zadania pn.: 
”budowa kortu tenisowego z nawierzchnią sztuczną – trawa syntetyczna”  
 

 Obwieszczenie Starosty Radomskiego BA.6740.1415.2020.TO z dnia 19 sierpnia 2020 
r. o wszczęciu postepowania w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej, polegającej na rozbudowie drogi powiatowej Młódnice-
Jarosławice-Cerekiew-Radom wraz z budową ścieżki rowerowej w Cerekwi. 

  
 Postanowienie Nr 930.2020 Starosty Radomskiego BA.6740.2232.2019.TO z dnia 189 

sierpnia 2020 r. w sprawie zawieszenia postępowania o wydanie decyzji na rozbudowę 
drogi powiatowej Iłża-Antoniów wraz z budową ścieżki rowerowej w Iłży i w 
Chwałowicach z uwagi na występujące braki.  

 
Ww. porządek obrad został przyjęty jednogłośnie bez uwag.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad –  Informacja dyrektora SPZZOZ w 
Pionkach o planowanej inwestycji dotyczącej II etapu budowy Szpitala w Pionkach. 
 
rosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że pani dyrektor przedstawi informację na 
temat planowanej inwestycji dotyczącej II etapu budowy Szpitala w Pionkach. Członkowie 
Zarządu zostaną zapoznani z nową koncepcją, propozycją. Na dzisiejszym posiedzeniu nie 
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podejmą decyzji, bo wiąże się ona z niemałymi dodatkowymi wydatkami, gdyby zdecydowali 
się na jej realizację.         
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Bernadetta Dudek poinformowała, że przedstawi wstępną 
koncepcję funkcjonowania pozostałych dwóch budynków, które są częścią realizacji 
inwestycji. I etap jest w trakcie realizacji, prace przebiegają zgodnie z planem. Wykonawca 
dokonuje robót rozbiórkowych. Planuje się wkopanie kamienienia węgielnego na 16 września 
br. na godz.11.00. Wszyscy członkowie Zarządu zostaną o tym poinformowani odrębnymi 
pisami. I etap pod kątem projektowym jest zakończony i realizowany.  

Obecnie przygotowują się do realizacji II i III etapu budowy.  Przedłożona propozycja 
zawiera rozmieszczenie lokalowe poszczególnych poradni i oddziałów, które zostały 
skonsultowane z kadrą zarządzającą Szpitala, z ordynatorami. Wszyscy jednogłośnie podpisali 
się pod zaproponowanymi rozwiązaniami. Trzeci budynek będzie poddawany tzw. renowacji. 
Pod względem kosztowym będzie zdecydowanie tańszy, bo po dokonaniu wstępnego 
oszacowania robót budowlanych wyniesie około 6 mln złotych brutto.  Natomiast jeśli chodzi 
o drugi budynek to wstępnie planowane było, aby miał poziomy -1, parter i I piętro. Proponuje 
się aby dobudować jeszcze II piętro. Na poziomie -1 byłby zlokalizowany Zakład Rehabilitacji, 
centrala wentylacji, pomieszczenie pro morte, pomieszczenia techniczne. Na parterze 
mieściłaby się apteka szpitalna, centralne laboratorium z serologią, bankiem krwi, gabinety 
zabiegowe jeśli chodzi o ODR. Na I piętrze mieściłyby się  Oddział Rehabilitacji, gabinety 
rehabilitacyjne, a na II piętrze zlokalizowany zostałby Oddział Wewnętrzny ze wzmożoną salą 
nadzoru kardiologicznego, gabinetami lekarskimi, gabinetem zabiegowym, jak również 
poradniami kardiologiczną i konsultacyjną. Windy byłyby z dwóch stron budynku.  

Pomysł przeniesienia Zakładu Rehabilitacji na ul. Niepodległości związany jest z tym, 
aby usługi rehabilitacyjne znalazły się w jednym miejscu, w nowym budynku który będzie 
spełniał wszelkie standardy na miarę XXI wieku. To będzie wizerunek zarówno samego 
Szpitala, jak również osób którzy decydują czy współdecydują jak ma wyglądać formuła, ale 
również chodzi o aspekt ekonomiczny. Poinformowała, że w chwili obecnej zarówno w 
oddziale stacjonarnym mieszczącym się przy ul. Harcerskiej jak również przy ul. Sienkiewicza 
w Oddziale Dziennej Rehabilitacji wykonywane są zabiegi ciekłym azotem. Wykonawca 
kalkuje sobie koszty realizacji takiej usługi zdecydowanie wyższe ponieważ koszty transportu 
tych materiałów podwyższają wartość samej usługi i jeżeli będziemy mieli takie zabiegi w 
jednym miejscu taka umowa na pewno będzie opiewała na niższą kwotę. Związane jest to 
również z dostarczaniem materiałów medycznych, czy surowców do realizacji danych usług.  

Dodała, że należy wziąć jedną rzecz pod uwagę, że jeżeli chodzi o realizację zabiegów 
z zakresu rehabilitacji to wiadomo, że funkcjonuje, obowiązuje na chwilę obecną, jak i w 
przyszłej formule jak będzie nowa sieć szpitali, to będą obowiązywały pewne zasady, kiedy 
można korzystać z tych samych urządzeń, kiedy nie, kiedy można a kiedy nie korzystać z tej 
samej kadry i dlatego chcąc wyjść naprzeciw i sprostać wymaganiom odgórnym postanowili 
przedstawić taką propozycję.  
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał, czym różni się koncepcja dzisiaj 
przedstawiona od poprzedniej.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Bernadetta Dudek odpowiedziała, że Zakład Rehabilitacji, 
który mieści się przy ul. Sienkiewicza zostałby przeniesiony na ul. Niepodległości. To czy on 
będzie mieścić się na parterze, czy na poziomie -1, oczywiście pod warunkiem uzyskania 
odstępstw jeżeli chodzi o Sanepid, to zostanie przedstawione w koncepcji. Jeżeli ogłoszą 
przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej to co do zasady architekt na początku 
przygotowuje koncepcję, wówczas zamawiający ma czas na przeanalizowanie, czy zgadza się 
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na zaproponowane umiejscowienie danych pomieszczeń. Przede wszystkim chodzi o to, aby 
spełniać standardy szpitala XXI wieku i żeby pacjenci z okolicy chętnie do nich przyjeżdżali, 
żeby mieli zapewniony komfort, że mogą spokojnie przyjść, poddawać się zabiegom w 
komfortowych warunkach. Obecnie na Oddziale Rehabilitacji praktycznie żadna sala nie 
spełnia warunku podstawowego tj. aby do łóżka był dostęp z dwóch różnych stron. Po 
wybudowaniu nowego budynku chciałaby aby to były na tyle komfortowe warunki, po 
pierwsze żeby spełniać normy, standardy zgodnie z przepisami i żeby pacjenci byli zadowoleni 
z usług.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka stwierdził, że ciągle szukają finansowania na II etap, 
którego na dzień dzisiejszy w pełni nie mamy. Oczywiście mniej więcej w lutym będą 
wiedzieli, czy otrzymamy środki z rezerwy, czy z  Funduszu Inwestycji Lokalnych, czy z 
jakiegoś innego źródła. Niewątpliwie chcą do tej inwestycji, żeby się ona spięła finansowo 
wpisać sprzedaż budynku na ul. Harcerskiej. Wydaje się, że potencjalnym nabywcą jest 
Burmistrz Pionek. I dochody, które byłyby ze sprzedaży tej nieruchomości mogłyby zostać 
wpisane jako jedno ze źródeł współfinansowania tego II etapu. Oczywiście w jakiś sposób 
będzie nas obowiązywał operat szacunkowy tego majątku na ul. Harcerskiej.  
 Wstępny kosztorys tego II etapu z II piętrem wynosi 15,5 mln złotych brutto same 
roboty budowlane. II etap bez piętra to koszt około 11-12 mln złotych. Różnica w cenie 
dobudowania II pietra to jest 3-4 mln złotych. O tym nie dyskutujemy w tej chwili. Ale w lutym 
muszą wiedzieć na jaki zakres robót będzie ogłaszany przetarg. Z pewnością musimy spiąć 
inwestycję bez piętra przy założeniu, że Harcerską sprzedajemy.  
 Stwierdził, że Zarząd dzisiaj nie będzie podejmował ostatecznej decyzji, bo nie jest na 
to czas. Ale może należałoby zlecić projekt budowlany z piętrem i bez piętra mając pełną 
świadomość, że zlecenie budowy i wyłonienie wykonawcy w marcu, czy kwietniu nie wiąże 
się z tym, że tę decyzję muszą dziś podejmować. Pytanie tylko ile ta dodatkowa praca 
projektorska miałaby kosztować z pełną świadomością, że może nie być wykorzystana. Jeżeli 
byłoby to dodatkowo kilkanaście tysięcy złotych to warto o tym rozmawiać, bo w ten sposób 
w lutym będą wiedzieć czy możemy liczyć realnie na środki zewnętrzne. Jeżeli w lutym okaże 
się, że nie ma na to szans to wtedy podejmą ostateczną decyzję o budowie czy z piętrem czy 
bez.   
Zapytał, czy w przypadku dobudowy II piętra budynek na ulicy Sienkiewicza byłby pusty. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Bernadetta Dudek odpowiedziała, że nie. Pozostałby tam 
POZ i kilka poradni.    
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka stwierdził, że jeżeli mówią o tym, że budynek główny 
na ul. Sienkiewicza, który dziś służy rehabilitacji i jeszcze wielu innym zadaniom musi zostać 
to oznacza, że musimy skalkulować nie tylko te 3,czy 4 mln złotych na piętro, ale skalkulować 
przede wszystkim użytkowanie tego piętra tj. ogrzewanie, funkcjonowanie zagwarantowanie 
działalności leczniczej. I kontrakty w takim zakresie, które uwzględniają te dalej rozproszone 
budynki w Pionkach. A jednym z argumentów i celów było to, że konsolidujemy Szpital w 
Pionkach. Okazuje się, że ulica Sienkiewicza w takim wariancie będzie potrzebna, mało tego 
ona będzie wymagała remontów, inwestycji, dostosowania itd. Nie tylko mówimy, że w 
budynku na ulicy Sienkiewicza będzie prowadzona działalność lecznicza, ale zapewne 
wymagać będzie niezwłocznie innych inwestycji, które muszą być kompatybilne z II, III i I 
etapem Szpitala, czyli kompleksową ofertą zdrowotną dla naszych mieszkańców. Tych wątków 
jest sporo. Decyzję będą podejmować w lutym kiedy będzie więcej danych o źródłach 
finansowania i naszych możliwościach. Bo na jednej z pierwszych sesji Wicestarosta mówił, 
że budowa Szpitala będzie kosztować około 27 mln złotych. Dziś wiadomo, że to będzie 
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powyżej 50 mln złotych. W sytuacji kiedy mówią o kolejnych 4 mln złotych  na jeszcze jedną 
kondygnację z wyposażeniem, to przede wszystkim muszą mieć pewność, że to dofinansowanie 
jest bez uszczerbku dla innych inwestycji w powiecie.  

Poprosił o wykonanie dokumentacji z dwoma wariantami z piętrem i bez piętra. Do 
lutego rozstrzygną, który wariant będzie realizowany.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Bernadetta Dudek poinformowała, że dzisiaj te wszystkie 
plany, wszystkie analizy opierają się na przepisach, które funkcjonują teraz. Ale nie wiadomo 
co będzie się działo jak będzie nowa sieć szpitali, ile poradni zostanie, czy będą nowe konkursy, 
czy będą aneksowane tylko umowy. Dzisiaj nikt nie jest w stanie tego powiedzieć. W 
Ministerstwie Zdrowia jest powołany zespół, do którego szpitale jako jednostki podległe mają 
zgłaszać uwagi, wątpliwości co zadziałało a co nie, nie mniej jednak pierwszy budynek i to co 
by robili teraz jest w formule prawnej obowiązującej na dziś.  
 Rehabilitacja w tej chwili to kilka umów, kilka części składowych, a zgodnie z nową 
koncepcją funkcjonowałaby w jednym budynku, miałaby wydźwięk na miarę XXI wieku. Wie, 
że za wszystkim stoją pieniądze, bo jak nie ma pieniędzy to trudno mówić, że cokolwiek zrobią, 
ale dookoła Pionek zarówno w Radomiu są przychodnie na wysokim poziomie jak i w 
Kozienicach powstaje i rusza 1 września nowa rehabilitacja. Gabarytowo pod kątem 
rozmieszczenia pomieszczeń i komfortu leczenia pacjentów i wykonywania zabiegów to robi 
duże wrażenie. To jest dla nich też konkurencja.   
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka stwierdził, że źródła dofinansowanie krajowe są ważne 
z punktu widzenia zamknięcia tego projektu po stronie finansowej, ale też jeżeli dostaniemy 
pieniądze od Ministra Zdrowia to niejako będzie takie włączenie się, czy też wzięcie 
odpowiedzialności za to, na jaki zakres usług z NFZ będziemy mogli liczyć. Oczywiście jest 
jeszcze kluczowa sprawa, czyli kadra lekarzy. W lutym będzie już wiadomo, czy dostaniemy 
jakieś dofinansowanie.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Bernadetta Dudek zapytała, czy takie jest założenie, żeby 
w lutym marcu mieć kompletny projekt budowlany. Stwierdziła, że dla wykonawcy to są dwie 
odrębne prace. Projektanci, którzy będą to robić potraktują to jako dwa odrębne projekty 
budowalne. Gdyby na przykład zlecić wykonanie w tym roku dwóch koncepcji z II piętrem i 
bez II piętra a dopiero na początku przyszłego roku zlecić projekt budowlany, to mogliby jakieś 
oszczędności wygenerować.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka stwierdził, że celem jest aby zdążyć z płynną realizacją 
projektu budowalnego i tak rozplanować prace żeby mogli podjąć jak najpóźniej ostateczną 
decyzję czy budujemy z piętrem czy bez.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Bernadetta Dudek stwierdziła, że nie wiadomo kiedy ruszy 
Fundusz Modernizacji Szpitali. W momencie kiedy będzie ogłoszone, że można składać, 
wnioskować to najgorszą sytuacją byłaby gdyby nie było dokumentacji. Nie wiadomo, czy 
załącznikiem mógłby być program funkcjonalno – użytkowy czy tylko koncepcja, aczkolwiek 
w koncepcji nie ma kosztorysów, nie ma kosztów. Podejrzewa, że w najmniejszym wydaniu to 
program funkcjonalno – użytkowy a tak to kompletny projekt budowlany gdzie są przede 
wszystkim koszty. Bo na podstawie kosztów opierają się wnioski.  
 Dodała, że rehabilitacja przynosi zysk. Na chwilę obecną pomimo tego że jest COVID 
to na oddziale stacjonarnym jest 30.000 złotych nadwykonań w stosunku do planu. Faktycznie 
to było związane z tym, że realizowali usługi dobrze płatne, przyjmowali pacjentów – 
pooperacyjnych. Z tego wynika, że powinni zainwestować w ten zakres.  
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Wracając do projektów stwierdziła, że według niej to będą to dwa odrębne projekty budowalne.  
Porozmawia na ten temat z projektantem, który przygotowywał im projekt wykonawczy 
pierwszego pawilonu.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka stwierdził, że wszytko będzie zależało od tego jak my 
zadanie ogłosimy. Jeżeli w tytule będzie koncepcja z dwoma wariantami to wykonawca tak do 
tego podejdzie. I analogicznie jeśli chodzi o projekt budowalny.    
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że koncepcja II pięter pojawiła się 
ponieważ przy jednym piętrze nie będzie rehabilitacji w jednym miejscu i takiej jaką chcemy. 
Przy jednym piętrze nie mogą liczyć na to, że umieszczą przy ul. Niepodległości większej 
działalności medycznej. Przy jednym piętrze trzeba będzie zmodernizować budynek na ul. 
Sienkiewicza. Jeżeli planowali i takie zapisy są w WPF, że kompletne koszty budowy zamkną 
się  w granicach 50 mln złotych to z tego co p. dyrektor przedstawia, nie jesteśmy zagrożeni, 
mało tego mamy nawet oszczędności bo planowali 10 mln złotych na III etap a okazuje się, że 
za 6 mln złotych możemy go zrobić. Jeśli chodzi o II etap to planowali 12 mln złotych na roboty 
budowalne przy jednym piętrze, przy dwóch piętrach mamy szacunek na 15,5 mln złotych. 
Dodatkowo pan Burmistrz Pionek zaproponował dofinansowanie w wysokości 1 mln złotych, 
pan Wójt Pionek 250.000 złotych w roku 2021. Być może, że tak będzie przez 3 lata. Czekają 
na odpowiedź. Pan Burmistrz zadeklarował, że kupi budynek na ul. Harcerskiej. Jeśli chodzi o 
pozostałe budynki, to nie ma takiej deklaracji. Trzy budynki będą stać puste do sprzedaży w 
Pionkach i to będzie problem. I teraz jest pytanie, czy na siłę upychać działalność na 
Niepodległości i stwarzać pewne zagrożenie, bo przecież te zagrożenia pojawiły się w ostatnich 
miesiącach i wiemy, czego one dotyczą. Czy warto na siłę zagęszczać działalność medyczną 
przy Niepodległości i przenosić z Sienkiewicza wszystkie poradnie. Dyrektor napisała, że 
maksymalnie może przenieść 8 poradni, ale na Sienkiewicza musi pozostać 12 poradni. 
Następne problemy, które się ujawniły dotyczą umieszczenie na parterze w nowym budynku 
zabiegowym Izby Przyjęć. A to oznacza, że tam gdzie będą odbywały się zabiegi chirurgiczne 
będą przychodzić pacjenci do wszystkich poradni. Dzisiaj zmienić tego nie zmienimy natomiast 
można zmienić przeznaczenie. To było konsultowane z fachowcami, którzy wskazują, że 
powinni unikać umieszczania Centralnej Izby Przyjęć, NPL tam gdzie jest pawilon zabiegowy. 
Naciskał na p. dyrektor aby znalazła w II etapie miejsce, gdzie umieści z oddzielnym wejściem 
Izbę Przyjęć, izolatorium czyli dwa pokoje z 4 łóżkami, gdzie będzie można natychmiast 
odizolować osobę, która pojawi się z temperaturą z kaszlem, z objawami, które mogą 
wskazywać na jakieś poważne rzeczy, żeby nie było transportu tych zarazków. Tego miejsca 
brakuje. Stąd pomysł na dobudowę II piętra. Jeśli chodzi o finansowanie to będzie trudno, ale 
są w stanie pewne rzeczy zaakceptować. Na dzień dzisiejszy p. dyrektor musi mieć odpowiedź 
na pytanie, czy zleca wykonanie dokumentacji projektowej. Nie wie czy ktoś wykona 
dokumentację projektową do końca marca. Pani dyrektor jest skromna i nie mówi tego, że 
najkorzystniejszym rozwiązaniem jest zlecenie dokumentacji projektowej budowlanej i 
wykonawczej na II i III etap. Nie wie co by im dała dokumentacja budowlana bez wykonawczej, 
kiedy nie mieliby kosztorysu. Trzeba zatem wykonać całą dokumentację projektową. Jak ona 
miałaby wyglądać, to Zarząd zdecyduje wtedy kiedy pojawi się koncepcja, i to  z czego 
zrezygnują, albo to co będą chcieli tam umieścić zdecyduje o tym czy budujemy dwa czy jedno 
piętro.  Z tym nie należy zwlekać. I pani dyrektor powinna mieć zielone światło do realizacji 
tej dokumentacji. Jeśli chodzi o WPF, to zakładają środki na wszystkie etapy z wyjątkiem 
środków zewnętrznych. Jeśli chodzi o II etap i złożenie wniosku o jakiekolwiek pieniądze 
zewnętrzne to muszą mieć dokumentację, z której wynikają nasze potrzeby finansowe. Jeżeli 
chcieliby w przyszłym roku w marcu, kwietniu złożyć wniosek do rezerwy to tę dokumentację 
muszą mieć. Na II etap zaplanowane są w 2021 w WPF 6,725 mln złotych a na III etap w roku 
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2022 jest 5,241 mln złotych. I dwie dokumentacje na ten rok na II etap 247.000 złotych i na III 
etap 148.350 złotych.                        

Podkreślił, że na I etap wydali 160.000 złotych na Program Funkcjonalno – Użytkowy, 
gdzie fachowcy siedzieli 3 miesiące i zastanawiali się co umieścić w I etapie. Dzisiaj nie mamy 
Programu dzisiaj wymagamy od dyrektora, żeby zaoszczędzić te pieniądze, aby samemu 
określiła co ma się w tych budynkach znaleźć, to jest trudne i odpowiedzialne, dlatego dałby 
szansę na to, aby w ramach całej dokumentacji projektowej II i III etapu nie wyrzucać 
oddzielnych koncepcji tylko, żeby koncepcja była częścią tej dokumentacji projektowej. 
Stwierdził, że dobrze byłoby aby p. dyrektor, projektant przyjechali i przedstawili Zarządowi 
warianty co się z czym wiąże jakie konsekwencje finansowe, albo jakie ograniczenia w 
działalności trzeba będzie wprowadzić żeby ograniczyć się do jednego piętra.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Bernadetta Dudek poinformowała, że w momencie kiedy 
jest wyłoniony wykonawca to on przygotowuje koncepcję i dopiero po akceptacji bądź też 
wprowadzeniu ewentualnych zmian wykonawca robi projekt budowalny, ale dopiero po naszej 
akceptacji.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał, czy zlecając koncepcję wiążemy się niejako z 
projektantem jednocześnie. Zlecenie na koncepcje i projekt to jest zlecenie od początku do 
końca dla tego samego podmiotu, który na pewnym etapie po zrealizowaniu koncepcji spotyka 
się z nimi celem akceptacji. Zapytał czy po koncepcji a przed projektem mogą podjąć decyzję, 
czy to jest z piętrem czy bez pietra. Bo największym problem jest funkcjonowanie ul. 
Sienkiewicza i niezależnie od wszystkiego budynek tam będzie wymagał inwestycji, napraw i 
utrzymania. Zatem ważna jest odpowiedź czy ten zakres rehabilitacji działalności leczniczej 
możemy umieścić przy doposażeniu wyremontowaniu usprawnieniu budynku na Sienkiewicza 
nie realizując II piętra, czyli nie ponosząc kosztów nie  tylko z samą budową, ale utrzymaniem 
tego obiektu i jednocześnie utrzymywaniem ul. Sienkiewicza remontowaniem jej, 
dostosowywaniem jej, bo ona ciągle byłaby elementem bilansu finansowego, co pokazywałoby 
też, że Szpital nie jest skonsolidowany tylko docelowo jest rozproszony i będzie rozproszony. 
Dodał, że należy wiązać się z wykonawcą na koncepcje na II i III etap a później wyłaniać 
wykonawcę budowalnego na dwa etapy oczywiście w rozciągnięciu czasowym, aby to było do 
zrealizowania w tej kadencji.  
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk stwierdził, że chyba można osiągnąć oszczędności na 
tym, że rehabilitacja zostanie skoncentrowana w jednym miejscu. Ale to też wymaga 
odpowiednich wyliczeń, odpowiedniego zorganizowania pracy, czy może być jeden ordynator, 
który będzie miał pieczę nad oddziałem i nad rehabilitacją dzienną.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka stwierdził, że p. dyrektor poszukuje wykonawcy na 
koncepcje i na projekt budowlany na II etapy, przy czym po zrealizowaniu koncepcji spotykają 
się i zdecydują, czy projekt budowlany wykonawczy jest z piętrem, czy bez piętra. I muszą 
sobie odpowiedzieć na pytanie co z ul. Sienkiewicza i jak dużo pieniędzy nie tylko w remont i 
doposażenie ale również funkcjonowanie utrzymywanie ogrzewanie itp. wiąże się z 
jednoczesnym dobudowaniem piętra.    
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poprosił, aby przy koncepcji znalazł się materiał o tym 
co będzie w budynku na Sienkiewicza. Co zrobić gdy wyprowadzą się z Sienkiewicza i 
budynek nie zostanie sprzedany i co jeśli zostawimy jeden budynek na Sienkiewicza, bo ten 
drugi gdzie jest administracja zostanie sprzedany, to jaki pomysł jest na niego, żeby nie było 
tak, że tam się nic nie dzieje. Na razie wiedzą, że 12 poradni ma zostać.  



8 
 

 
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Bernadetta Dudek oraz dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw 
Społecznych – Joanna Czerwińska opuściły posiedzenie Zarządu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2020 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez trwałego zarządcę-Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy z siedzibą w 
Wierzbicy umowy najmu, której przedmiotem jest lokal o powierzchni 52,00m.2. znajdujący 
się w budynku przy ulicy Sienkiewicza 55 w Wierzbicy. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie przez Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy 
z siedzibą w Wierzbicy z Samodzielnym Publicznym Zespołem Zakładów Opieki  Zdrowotnej 
w Szydłowcu, umowy najmu lokalu o powierzchni 52 m2 na okres 3 lat mieszczącego się w 
budynku administracyjnym przy ulicy Sienkiewicza 55 w Wierzbicy, z przeznaczeniem na 
potrzeby funkcjonowania Podstawowego Zespołu Ratownictwa Medycznego w Wierzbicy. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 363/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie  umowy  najmu  na czas oznaczony do lat 3. Stanowi ona załącznik Nr 2 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2020 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie nieodpłatnego przekazania sprzętu 
komputerowego dla jednostek oświatowych objętych Projektem Operacyjnym Polska 
Cyfrowa na lata 2014-2020 Oś Priorytetowa nr I „Powszechny dostęp do szybkiego 
Internetu” działania 1.1: „Wyeliminowanie terytorialnych różnic w możliwości dostępu do 
szerokopasmowego Internetu o wysokich przepustowościach” dotyczącego realizacji projektu 
grantowego pn.: „Zdalna Szkoła – wsparcie Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej w systemie 
kształcenia zdalnego”. 
 
Wniosek dotyczył nieodpłatnego przekazanie sprzętu komputerowego dla jednostek 
oświatowych objętych Projektem Operacyjnym Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 Oś 
Priorytetowa nr I „Powszechny dostęp do szybkiego Internetu” działania 1.1: 
„Wyeliminowanie terytorialnych różnic w możliwości dostępu do szerokopasmowego 
Internetu o wysokich przepustowościach” dotyczącego realizacji projektu grantowego pn.: 
„Zdalna Szkoła – wsparcie Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej w systemie kształcenia 
zdalnego”. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 364/2020 w sprawie nieodpłatnego 
przekazania sprzętu komputerowego dla jednostek oświatowych objętych Projektem 
Operacyjnym Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 Oś Priorytetowa nr I „Powszechny 
dostęp do szybkiego Internetu” działania 1.1: „Wyeliminowanie terytorialnych różnic w 
możliwości dostępu do szerokopasmowego Internetu o wysokich przepustowościach” 
dotyczącego realizacji projektu grantowego pn.: „Zdalna Szkoła – wsparcie 
Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej w systemie kształcenia zdalnego”. Stanowi ona załącznik 
Nr 3 do protokołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu  5 porządku obrad  - Rozpatrzenie wniosku Nr 59/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację zniszczonych, zużytych, wyeksploatowanych, nienadających się do dalszego 
użytkowania składników majątku ruchomego stanowiących własność Powiatu Radomskiego 
będących w użytkowaniu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na likwidację zniszczonych, zużytych, 
wyeksploatowanych, nienadających się do dalszego użytkowania składników majątku 
ruchomego stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w użytkowaniu 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Radomiu. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 365/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie likwidacji zużytych, zniszczonych, wyeksploatowanych, nienadających się do 
dalszego  użytkowania, naprawy lub przekazania innym jednostkom składników majątku 
ruchomego stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w użytkowaniu 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. Stanowi ona załącznik Nr 4 do 
protokołu.  
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 61/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zatrudnienia Dyrektora 
Domu Pomocy Społecznej w Wierzbicy. 
 
Wniosek dotyczył zatrudnienia na stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w 
Wierzbicy p. Małgorzaty Borcuch, wyłonionej na to stanowisko w drodze przeprowadzonego 
konkursu.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 366/2020 w sprawie zatrudnienia 
Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Wierzbicy. Stanowi ona załącznik Nr 5 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 62/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie w sprawie zatrudnienia 
Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach. 
 
Wniosek dotyczył zatrudnienia na stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w 
Krzyżanowicach p. Jolanty Borek, wyłonionej na to stanowisko w drodze przeprowadzonego 
konkursu.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 367/2020 w sprawie zatrudnienia 
Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach. Stanowi ona załącznik Nr 6 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 63/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie udzielenia upoważnienia 
Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach do składania oświadczeń woli w 
sprawach majątkowych w imieniu Zarządu Powiatu Radomskiego. 
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Wniosek dotyczył udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej                        
w Krzyżanowicach p. Jolancie Borek do składania w imieniu Zarządu oświadczeń woli 
związanych z prowadzeniem bieżącej działalności jednostki. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 368/20202 w sprawie udzielenia 
upoważnienia Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach do składania 
oświadczeń woli w sprawach majątkowych w imieniu Zarządu Powiatu Radomskiego. 
Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 61/2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie wyrażenia  zgody na nieodpłatne przekazanie 
samochodu marki FORD model TRANSIT 430EL 2.4 TDCi 137 KM będącego w 
użytkowaniu Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy do Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego w Chwałowicach. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie samochodu  marki  FORD 
model TRANSIT 430EL 2.4 TDCi 137 KM będącego w użytkowaniu Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Wierzbicy do Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w 
Chwałowicach. Samochód ten obecnie jest sporadycznie wykorzystywany przez  MOW a od 
1 września 2020 roku  rozpoczyna działalność  Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w 
Chwałowicach  i samochód będzie konieczny do codziennego przewozu uczniów. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 369/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 
nieodpłatne przekazanie samochodu marki FORD TRANSIT będącego w użytkowaniu 
Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy do Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Chwałowicach. Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu.  
 
                                                   
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie 
przedłożenia Radzie Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej informacji o kształtowaniu 
się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 
2020 roku. 
 
Skarbik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że na planowaną kwotę 55.955.000 
złotych przedsięwzięć w I półroczu zrealizowano 10.193.000 złotych, co stanowi 18,3%. 
Wskaźnik upływu czasu jest porównywalny do poprzednich lat i jest wynikiem tego, że 
realizacja inwestycji i ich rozliczanie jest w II półroczu. Nie zostały rozpoczęte wszystkie 
inwestycje, ale przystąpiono do przetargów, w szpitalach nie rozpoczęto dwóch inwestycji na 
projektowanie, ale to nastąpi w II półroczu tego roku. Wszystkie inwestycje drogowe są albo 
w toku, albo po przetargach. Realizacja zadań bieżących w ramach projektów unijnych z uwagi 
na epidemię COVID jest ograniczona, ponieważ szkoły nie funkcjonowały w pełnym zakresie. 
Ma nadzieję, że II półrocze wyrówna te braki i roczne rozliczenie całości przedsięwzięć będzie 
na właściwym poziomie.  
  
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 370/2020 w sprawie przedłożenia Radzie 
Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej informacji o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2020 roku. 
Stanowi ona załącznik Nr 9 do protokołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie 
przedłożenia Radzie Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej informacji o przebiegu 
wykonania budżetu powiatu radomskiego za I półrocze 2020 roku. 
 
Skarbik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że I półrocze to w większości czas 
epidemii, ograniczeń, reżimu sanitarnego, zmiany przepisów, co miało wpływ na realizację 
zarówno dochodów jak i wydatków. Pomimo tego stanu Zarząd Powiatu, dyrektorzy pracowali 
intensywnie w I półroczu i dochody per saldo zwiększyły się prawie o 18 mln złotych a wydatki 
prawie o 20 mln złotych. W większości dotyczyły wydatków majątkowych. Plan dochodów na 
I półrocze to kwota 176.986.147 złotych, został on zrealizowany w 48,2%, czyli 85.372.759 
złotych, z tego majątkowe 4.173.170 złotych. Niewielkie odchylenie wskaźnika realizacji 
dochodów wynika z tego, że nie wpłynęły wszystkie zaplanowane środki na realizację 
inwestycji drogowych, bo w I półroczu wprowadzono do budżetu trzy zadania finansowane z 
Funduszu Dróg Samorządowych. A środki na nie zostaną przekazane w II półroczu. Niższy jest 
też wskaźnik realizacji dochodów z udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych. W 
stosunku do tego, co planował Minister Finansów za I półrocze wpłynęło mniej o 2,2 mln 
złotych. Przy planowaniu budżetu wprowadzona została niższa kwota, więc mamy kwotę 
niedoszacowaną 1 mln złotych, ale osiągnięte zostały ponadplanowe dochody chociażby z PUP 
z rozliczenia z miastem za poprzedni rok w kwocie 1,3 mln złotych. Otrzymaliśmy również 
dochody z rozliczenia inwestycji dot. budowy ścieżek rowerowych - ponad 3 mln złotych. 
Dochody ponadplanowe uzupełniły braki, jakie wystąpiły. Zatem wykonanie dochodów jest na 
poziomie właściwym. Nawet dochody własne pomimo stanu epidemii są powyżej wskaźnika 
upływu czasu i stanowią 53%.   

Strona wydatkowa. Na planowaną kwotę 188.703.772 złote zrealizowano wydatki w 
kwocie 67.942.874 złote, co stanowi 36%. Ma to związek z inwestycjami, które w większości 
będą rozliczane w II półroczu. Wydatki majątkowe były zaplanowane w wysokości 58.359.000 
złotych, a ich wykonanie w I półroczu wynosi 10.868.000 złotych. W tym momencie nic nie 
budzi niepokoju, wszystko przebiega prawidłowo, jednostki pracują intensywnie. Porównując 
wykonanie tego półrocza do wykonania I półrocza poprzedniego roku to odbiega ono tylko o 
2%. W I półroczu udzielone zostały pożyczki dla Szpitali w wysokości 3.213.000 złotych. Stan 
zadłużenia na koniec I półrocza to kwota 15,4 mln złotych, co stanowi 8,7% planowanych 
dochodów, czyli wskaźnik zadłużenia jest na poziomie bezpiecznym. Wszystkie wskaźniki 
wynikające z ustawy o finansach publicznych spełniamy. Wydatki bieżące są niższe niż 
dochody bieżące.  

 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 371/2020 w sprawie przedłożenia Radzie 
Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej informacji o przebiegu wykonania budżetu 
powiatu radomskiego za I półrocze 2020 roku. Stanowi ona załącznik Nr 10 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad- Sprawy różne. 
 
Wniosek Nr 14/2020 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie 
użyczenia m. Pionki terenu stanowiącego własność Powiatu Radomskiego oddanego 
w trwały zarząd Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach oznaczonego 
jako działka ewidencyjna nr 1039/5 położona przy ulicy Sportowej o powierzchni około 1000 
m.kw. pozwalającego na realizację zadania pn.: ”budowa kortu tenisowego z nawierzchnią 
sztuczną – trawa syntetyczna”  
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Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że Burmistrz wystąpił z prośbą o 
użyczenie terenu stanowiącego własność Powiatu Radomskiego oddanego w trwały zarząd 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach oznaczonego jako działka 
ewidencyjna nr 1039/5 położona przy ulicy Sportowej o powierzchni około 1000 m.kw. 
pozwalającego na realizację zadania pn.: ”budowa kortu tenisowego  z nawierzchnią sztuczną 
– trawa syntetyczna”. 
 
Zarząd Powiatu dał przyzwolenie na uruchomienie procedur w sprawie użyczenia 
Burmistrzowi ww. nieruchomości.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapoznał członków Zarządu z: 

 obwieszczeniem Starosty Radomskiego BA.6740.1415.2020.TO z dnia 19 sierpnia 
2020 r. o wszczęciu postepowania w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na 
realizację inwestycji drogowej, polegającej na rozbudowie drogi powiatowej Młódnice-
Jarosławice-Cerekiew-Radom wraz z budową ścieżki rowerowej w Cerekwi, 
 

 postanowieniem Nr 930.2020 Starosty Radomskiego BA.6740.2232.2019.TO z dnia 
189 sierpnia 2020 r. w sprawie zawieszenia postępowania o wydanie decyzji na 
rozbudowę drogi powiatowej Iłża-Antoniów wraz z budową ścieżki rowerowej w Iłży i 
w Chwałowicach z uwagi na występujące braki.  

 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski poinformował o rezygnacji osoby z prowadzenia 
sklepiku na parterze w budynku Starostwa. Umowę najmu powierzchni rozwiązano za 
porozumiem stron z dniem 31 sierpnia br. Ponadto osoba ta zwróciła się z prośbą o umorzenie 
miesięcznych opłat czynszowych za okres od 4 czerwca br. do 31 sierpnia br.. Stwierdził, że 
nie ma podstawy na mocy której byłoby to możliwe, ponieważ Urząd w tym okresie był otwarty 
i działalność przez tę osobę była prowadzona, a jedynie uzyskała mniejsze dochody.  
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 70 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz.10.50. 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka………………………                     

 
2. Wicestarosta -  
Roman Frąk….…………………………                         
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik ……………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Krzysztof Kozera ………………………                            

 



13 
 

5. Członek Zarządu - 
Ewa Tkaczyk……….. …………………                               

 
Sekretarz Powiatu – 
Rafał Czajkowski ………………………                                 

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


